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Zápis č. 33/17‐20 (234) 
z řádného zasedání Akademického senátu FCH VUT  

konaného 11. února 2020, 14:00 hodin 
zasedací místnost děkanátu FCH ‐ E517) 

 
Přítomni:  Diviš, Kalina, Komendová, Krajčovič, Mravec, Němcová, Obruča, Palovčík, 

Pilátová, Pořízka, Sedláček,  Szotkowski, Šimončičová, Šintajová. 
Omluveni:    Flegr. 
Hosté:     Hladík, Veselý, Vala (část). 

Program: 

1. Zahájení zasedání 
2. Různé 
 
AD 1)  
Předseda AS  FCH VUT přivítal přítomné  a  zahájil  zasedání  a nechal hlasovat o navrženém 
programu: 
Hlasování: 

  Pro:     14 

  Proti:     0 

  Zdržel se:   0 

Usnesení: Program dnešního zasedání AS FCH byl schválen tak, jak byl navržen. 
 
Zápis  z minulého  zasedání mají všichni k dispozici; nikdo nevznesl námitky ani připomínky. 
Předseda nechal hlasovat o zápisu.  
Hlasování: 

  Pro:     14 

  Proti:     0 

  Zdržel se:   0 

Usnesení: Zápisy č. 233 je schválen. 
 
AD 2) 
Předseda AS FCH otevřel diskuzi a předal slovo zástupcům vedení fakulty. 

(V průběhu projednávání tohoto bodu přichází doc. Vala). 

Ing. Hladík: 

 Na základě přednesené žádosti od studentů vedení prověřilo možnosti umístění stolů 
na ping‐pong; jako jediné řešení se nabízí prostory vedle posluchárny 1.09, které jsou 
v užívání  ÚSI.  Již  bylo  započato  jednání  s ÚSI  ohledně  možnosti  tuto  místnost 
využívat. Dr. Kalina se dotázal, zda je známo, od jakého počtu studentů tento podnět 
vzešel,  zda  by  případně  nebylo  vhodnější  vybavit  místnost  pro  studenty  jiným 
způsobem. Po kratší diskuzi bylo dohodnuto, že bude vhodné, aby Studentská unie 
provedla krátký průzkum a seznámila vedení s jeho výsledky. 

 

Dr. Sedláček: 

 Jelikož Ústav fyzikální a spotřební chemie nemá zasedací místnost, využívají některé 
pracovní  skupiny  zasedací místnost  E220;  v poslední  době  se  stále  častěji  pořádají 
také videokonference, nicméně není zde odpovídající vybavení; proto přednesl návrh 
na  zvážení  ‐  dovybavit  tuto místnost  ‐  televize,  kamera,  PC,  centrální mikrofon,… 
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Reaguje  tajemník:  V podstatě  to  není  problém,  nicméně  je  třeba  nejdříve  přesně 
nechat vydefinovat vhodné vybavení. 

 

Dr. Pilátová: 

 Studentům chybí  skříňky;  je  třeba  to vyřešit  (např.  sdílením  jedné  skříňky mezi dva 
studenty), aby si zde mohli nechat svoje věci před vstupem do  laboratoře. Reaguje 
prof. Veselý: Ve spolupráci se studijním oddělením zjistí, kolik skříněk chybí; následně 
bude dořešeno s provozním oddělením. 

 
Doc. Obruča: 

 Upozornil  na  kolize  ve  výuce  ‐  týkají  se  zejména  Praktikum  z fyziky,  částečně  i 
předmětu  Angličtina.  Reaguje  dr.  Komendová:  V angličtině  je  skutečně  „kolizních“ 
pouze  5  studentů;  v některých  případech  se  jedná  spíše  o  to,  že  si  studenti  zvolí 
nevhodnou dobu pro výuku. Pokud  jde o praktikum,  tam  je  situace horší;  je  třeba, 
aby ji řešil garant předmětu. 

 
Doc. Diviš: 

 Proběhlo 2.  zasedání Akademického  fóra,  výstupem  je m.  j.  SWOT analýza;  také  je 
k dispozici složení / zastoupení  jednotlivých součástí ve fóru; podrobnější  informace 
zašle předseda členům AS FCH mailem. 

 Dále  informoval  o  některých  bodech  ze  zasedání  AS  VUT,  zejména  o  záměru  VUT  
nakoupit nemovitost na ulici Purkyňova a o situaci týkající se M17+. V této souvislosti 
někteří  členové  AS  upozornili  na  to,  že  při  zadávání  publikací  nelze  řádně  vyplnit 
některé položky ‐ reaguje prof. Veselý: V modulu se stále provádí změny; nedostatky 
již  byly  nahlášeny  na  CVIS  a  očekává  se,  že  budou  v nejbližší  době  odstraněny. 
Nicméně  bude  dotázán  prof.  Grmela,  kdy  budou  data  připravena  ke  kontrole  a 
editaci.  Jakmile  budeme  znát  odpověď,  budou  informováni  všichni  akademičtí 
pracovníci. 

 

Další příspěvky do diskuze nebyly. Příští řádné zasedání AS FCH se uskuteční 10. 3. 2020 ve 
14:00 hodin. Následně předseda AS FCH poděkoval všem za účast a ukončil zasedání. 
 
Brno, 12. 2. 2020           
Zapsala: Mgr. Ilona Pipková           
 
 
 
............................................                                                    ……………………………………………. 
Kristína Šintajová              Mgr. Renata Komendová, Ph.D. 
Předsedkyně SK AS FCH          Předsedkyně KAP AS FCH 
   

 
..………..…………………………. 
doc. Ing. Pavel Diviš, Ph.D. 

Předseda AS FCH 


